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متن پرسش

استاد مهربان، سلام علیکم: سوال ۳۳۷۰۲ رو مطالعه کردم، بخشی از حرفهای سوال کننده درست بود از

نظر من....مدتی است میخواستم این مطلب رو براتون بنویسم شاید به درد کسی خورد، استاد

بزرگوارم، من یک خانم محجبه هستم و چادرم را دوست دارم. اما اگر نور شهدا بر قلب من نتابیده بود،

نه تنها حجاب نمی داشتم، حتما خیلی هم بدحجاب بودم! چون ظاهرا بخش عمده ای از مناسک

مذهبی و جامعه دینی ما، روح تشنه یک جوان رو اقناع نمی کنه، چیزی فراتر از اون نیازه... من

سالها پیش وقتی دبیرستانی بودم اصلا چادری که نبودم هیچ، موهام رو هم کلی بیرون میگذاشتم و

دوستانم هم همینطور بودن تا اینکه دانشگاه قبول شدم رفتم شهر دیگر، در خوابگاه مسئول بسیج

خواهران، خیلی خانم باصفایی بود و با همه خوش خلق. و عجیب روحش عجین با شهدا، یک اتاق

کوچیک توی خوابگاه بود، اتاق بسیج که پر از عکسهای شهدا بود، گاهی که این خانم میرفت در اون

اتاق، من هم که دیگه باهاش آشنا شده بودم و میرفتم در اتاق بسیج و حس میکردم روحم سبک

میشه، من دانشگاه اهواز بودم و بسیج بچه ها رو میبرد مناطق جنگی، من هم باهاشون رفتم، نور

شهدا، غربت خدا آشنای خوزستان، صفای شهیدگونه آن مسئول بسیج باعث شد جذب حجاب برتر

بشم، در جایی که خیلی از دخترهایی که از شهرشان با چادر آمده بودن، آنجا چادر و.... رو کنار

میگذاشتن... بعد از آن من به دانشگاه امام صادق علیهالسلام رفتم و کلا خداوند مسیر زیبایی رو

جلوی پایم گذاشت. اما با خودم فکر میکنم من اگر طعم حضور پررنگ شهدا، طعم حضور در مدرسه

عشق بسیج دانشجویی رو نچشیده بودم، هیچ چیزی منو به داشتن این نوع حجاب سوق نمی داد. و

بعد از آن بود که فهمیدم واقعا زن وقتی که حجاب دارد به خدا نزدیکتر است. ما داریم راه رو اشتباه

میریم، اول میخواهیم بچه هامونو باحجاب کنیم تا بعد. ما باید طعم حضور در عالمی که شهداء درش

حاضر شدند، آن ولایت پذیری ناب، رو به فرزندانمان بچشانیم، آنها خودشون اسلام عزیز رو رها

نخواهند کرد. جبهه ها مدرسه عشق خمینی بوده و این قابلیت را دارد که تا قرنها از این چشمه

جوشان نسلهای مومن و انقلابی تربیت شوند. مگر می شود طعم حضور در دنیای خامنه ای عزیز را

بچشی و محجوب و متدین نباشی؟ آه که کاش خداوند ما را در امر به معروف کردن، به راه راست

هدایت کند. حاج آقا معمار در یکی از سخنرانیهاشان میگفتن شما روی ولایت پذیری دخترانتون که

کار کنید با حجاب میشن، استاد بزرگوارم، نمی دانم تونستم منظورم رو برسونم یا نه؟ ...التماس دعا

دارم از حضورتون



متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نکات دقیقی است آنچه را میفرماد. حقیقتاً چنانچه انسان متوجه نور

حقیقت شود که در این زمانه در آینه سیره و حرکات شهدا به ظهور آمده؛ خود به خود به معنویت و

جهان با صفای معنویات، جذب میشود و برای باقیماندن در عالم معنویات است که وظایف شرعی

خود را با حالت خوش و امیدوارانه انجام میدهد و همه حرف برای این نسل و بشر جدید آن است

که ظرفیت گسترده آخرالزمانیاش را که ظرفیت صعود به سوی عالم عرش است، با گناهان از دست

ندهد و رعایت دستورات شرعی برای هرچه بیشتر حاضرشدن در آن عالم بیکرانه است. موفق

باشید           


